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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 23. maj 2023 19.00  

       

Sted:   Mødelokalet   
 

   
Deltagere: Maria, Søren, Winnie, Frank, Tine,   
  Sten, Katrine, Christina, Hudda og Linda   

Fraværende: Sam, Sanne og Kirsten   
 

Referent:  Frank   
 

Nr. 
Ansvarlig 
Tid 

(I,D,B) 

 
 
 

Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 

 
 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 
 

2. 

 
 

 

Orientering 
1. Formanden 

Status på læserbrev/formandsmøde  
Maria orienterede om bestyrelsesformandsmødet, hvor skolechef, 
Birgitte Nørlund, var tilstede. Det blev bl.a. besluttet at holde igen 

ift. læserbrev. Ulkebøl Skole var opsat på en demonstration ved 
næste FRO-møde. De demonstrerer alene.  

FRO-møde 30. maj 
 

2. Ledelsen 
Vi har afholdt sidste skoledag for 9. klasserne i onsdags. Det var 
en meget fredelig forestilling med en masse barberskum. 

Det er dog ikke helt deres sidste skoledag, idet de i de kommende 
uger er i skole om formiddagen for at forberede sig til de 

mundtlige prøver, som går i gang nu.  
Tine orienterede om, at Ukraine-klassen skal nedlægges til 
sommerferien. Alle ukrainske elever – det drejer sig om ca. 10 – 

vælger at blive på skolen. De skal ud i klasserne efter 
sommerferien. 

Frank orienterede om, at Nordals Skolen har meldt sig til et forsøg 
om anderledes prøver i dansk og mundtlig matematik i det 
kommende skoleår. Det betyder, at kommende 9. klasse skal op i 

en portefolio-prøve, hvor de bliver eksamineret i forløb og 
produkter, de selv har været med til at skabe. 

3. Medarbejderne 
4. Elevrådet 
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Rigtig mange fra de nuværende 4. klasser har meldt sig til at være 
gameboostere i det kommende skoleår. De skal på kursus i juni. 

Den demokratiske proces omkring valg til elevråd er under 
forvandling. Man kommer i højere grad til at melde sig til 

elevrådet end til at skulle vælges i klassen, hvor det let bliver en 
popularitetskonkurrence. 
Winnie har været i Legoland med de nuværende gameboostere og 

trafikhjælpere. Det er deres belønning efter godt udført arbejde.   
5. Andre 

 

3. Leaps 

Ledelsen orienterer om de netop afviklede forløb 

Vi vil gerne også høre om forældrenes og elevers oplevelse af forløb og 

fremvisning 

 

Vi har afholdt tre fremvisninger, én fra hver fase. Der har været lagt en 

masse energi og engagement i forløbene. Den klare fornemmelse er, at 

medarbejdere og elever er klar til nye forløb. 

 

Søren synes, at fremvisningerne var gode. Nogle elever var 

tilbageholdende, men alle var klar til at fortælle, når de blev spurgt.  

Maria havde en oplevelse af, at hendes eget barn i 5. klasse har været 

meget engageret og optaget af forløbet. 

Kristina oplevede, at flere elever rankede ryggen og var stolte, når de 

kunne vise, hvordan de havde forbedret sig. 

 

Vi var enige om, at det kunne være en god ide at prøve at holde 

fremvisningen for alle klasser på samme dag. Dels for ikke at skulle 

kalde forældrene ind på for mange aftener, men også for at skabe en 

stemningsfuld seance. 

 

4. Næste skoleår 

Orientering om planlægningen 

5. Principper 

Vi skal godkende fagfordeling. 

Frank gennemgår det næste princip, vi skal have revideret 

 

5. 

 
Høring om revideret ferieplaner for de næste skoleår pga. afskaffelsen af 

St. Bededag 

Forslagene er sendt til jer i en tidligere mail. 

 

Bestyrelsen støtter følgende forslag  

2024-25: Forslag 1 

2025-26: Forslag 1 

2026-27: Forslag 1  

 

7. 

 

Evt. 
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